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Referat 

  
Dato Tid Sted 
08-10-2018 
 

19:00-20.45 

 

Henriette Nissen 

Mødeleder Referent 
Henriette Nissen Anne Pedersen 
Titel Indkaldt Initialer Telefon 
Formand 
Næstformand 
Kasserer 
Sekretær 
Best.medlem 
1. Suppleant 
2. Suppleant 
3. Suppleant 

Henriette Nissen 
Anne Pedersen 
Gitte Anker Olesen 
Kurt Matthiesen 
Kenneth Haas 
Heidi Kjær Nielsen 
Susanne Henningsen 
Jens Ole Koustrup 
 

HN 
AP 
GAO 
KM 
KH  
HKN 
SH 
JOK 
 
 

 
 
 

Titel Afbud/fraværende Initialer Telefon 
 Jens Ole Koustrup   

 
 

Titel Gæster Initialer Telefon 
 
 

   

Punkt Dagsorden Action Deadline OK 
01 
 

Godkendelse af dagsorden: 
Godkendt 
 
 

   

02 Godkendelse af referat: 
Godkendt for september 
 

   
 

03 Bisidderkursus i Odense 
 
Både Holger og Anne får enormt meget viden med hjem fra kurset, 
der kan bruges i stort omfang. Det er et meget intensivt kursus. 
 

 
 

  
 

 

 

 

 

 

04 Kommende arrangementer – Sindets dag 
 
I år er vi desværre forhindret i at deltage.Men det er også lidt 
begrænset, hvor meget vi som forening får ud af Sindets dag. Vi får 
sandsynligvis mere ud af at tage kontakt til f.eks. Parasollen, 
Borgercafeen eller lignende, og tilbyde at komme med et 
oplæg/foredrag. Evt. tage et medlem med ud, foreningen har hjulpet 
til en afklaring.Der blev drøftet diverse tiltag, så der skal søges 
paragraf 18 midler ved Haderslev Kommune, og Spar Nord fonden 
skal undersøges nærmere.HN har opgaven.  
 

   

05 Kaffemøder/netværksmøder 
 
SH foreslår møder omkring ressourceforløb/fleksjob til et 

   



 

                                               

netværksmøde. Der er ingen søgning til vores kaffemøder længere. 
Der har typisk kun været 1-2 fremmødte de sidste gange, så derfor vil 
vi stoppe aktiviteten foreløbig. Forslag: opslag om fælles morgenbord 
1 x måneden på Et Rart Sted at Være. Skal vi tilbage til rødderne, 
hvor vi rådgiver vores medlemmer, og lade det være det 
fremherskende? 

06 Dialogmøder+kontakt til byrådet 
 
AP har prøvet indtil flere gange at kontakte Lottes sekretær 
MarieVilstrup både telefonisk og på mail. Uden held.Det er muligvis 
pga sparerunde i kommunal regi fortæller HNi AP kontakter i stedet 
Lotte og Sanne. AP kontakter Allan Emiliussen, gruppeformand for 
byrådsgruppen angående et møde.Vi har mange indgange ifm 
foreningens arbejde. 

   

07 Den anden facebookgruppe 
 
Vi skal ikke optage kontakt til den anden facebookgruppe for 
nuværende. Vi skal gøre mere ud af oplysningskampagner, synlighed 
på nettet, gaden, samarbejdspartnere osv, så nye medlemmer kan 
kontakte os…  

   

08 Evt 
 
Navneændring til foreningen? Drøftet, men vi bibeholder.. 
AP tager kage med til næste møde 5/11-18 
Julefrokost 24/11-18 kl 12.00 hos AP (menu drøftes på næste møde 
5/11) 

   

     

  
 

   

 
 
 


